
Protokół Nr  10 /2019 
 

z posiedzenia Komisji  Samorządowej Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

w dniu 19 lipca 2019 r.  godz. 15.31 – 15.43 

    

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Kutryba. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 23 lipca  

2019 r., w następujących sprawach:  

 

- zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników do sądów 

powszechnych; 

 

- likwidacji jednostki budżetowej  - 

Publicznego Gimnazjum nr 1  

w Ostrowcu Świętokrzyskim; 

 

 

- likwidacji jednostki budżetowej  - 

Publicznego Gimnazjum nr 3  

w Ostrowcu Świętokrzyskim; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Kutryba otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Radna Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego - p. Marta Woźnicka – 

Kuzdak, zwróciła się z pytaniem  

do obecnego na posiedzeniu Komisji 

Samorządowej RM Wiceprezydenta Miasta 

– p. Dominika Smolińskiego -  jakie są plany 

miasta co do zagospodarowania budynku  

po PG Nr 1. Pan D. Smoliński odpowiedział,  

że w chwili obecnej trwają prace Komisji 

Inwentaryzacyjnej mienia szkoły. 

Natomiast, nie ma jeszcze ostatecznej 

decyzji co budynku szkoły. Prezydent dodał, 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- likwidacji jednostki budżetowej  - 

Publicznego Gimnazjum nr 5  

w Ostrowcu Świętokrzyskim; 

 

 

 

Sprawy różne.  

że prowadzone są rozmowy z kilkoma 

podmiotami zainteresowanymi placówką,   

i że miasto dołoży wszelkich starań,  

aby wybrać najkorzystniejsze rozwiązanie. 

Na zakończenie dyskusji, p. Marta 

Woźnicka – Kuzdak wyraziła nadzieję,  

że opcja, jaką wybierze miasto nie będzie 

uciążliwa dla mieszkańców okolicznych 

bloków zlokalizowanych na osiedlu 

Słonecznym.  Na tym dyskusję zakończono.  

 

Komisja Samorządowa RM w trakcie 

głosowania przy: czterech głosach za  

i jednym głosie wstrzymującym się -  

pozytywnie, zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych.  

 

Na tym Komisja Samorządowa RM  

zakończyła swoje obrady o godz. 15.43. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  

 

Protokołowała:                                          Przewodniczył: 

 

Eliza Kaniewska                                                                           Przewodniczący                             

                                      Komisji Samorządowej RM     

            

                                                 Kamil Kutryba                              

 

 
                    

 

 

 


